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çhisar Belediye Başkanı 

UOsman Süslü, 19 Mayıs 
Atatürk'ü Anma, Gençlik 

ve Spor Bayramı dolayısıyla bir 
mesaj yayımladı.
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gece ziyaretlere açıkgece ziyaretlere açıkgece ziyaretlere açık acıbektaş 

HBelediye 
Başkanı Arif 

Yoldaş Altıok, 18 
Mayıs Müzeler 
Günü'nü kutlamak 
amacıyla Hacı 
Bektaş Veli 
Dergahı'nın geç 
saatlere kadar 
ziyarete açık 
olacağını duyurdu.
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Başkan Salaş'ın 19 Mayıs
Atatürk'ü Anma, Gençlik 
ve Spor Bayramı mesajı
Nevşehir Ticaret Borsası (NTB) Yönetim 
Kurulu Başkanı İbrahim Salaş, 19 Mayıs 
Atatürk'ü Anma, Gençlik ve Spor 
Bayramı dolayısıyla bir mesaj yayımladı.

Kapadokya Engelli Yetenekler Derneği özel çocuklara umut olmaya devam ediyorKapadokya Engelli Yetenekler Derneği özel çocuklara umut olmaya devam ediyor
evşehir'de 2019 yılında 

Nfaaliyetine başlayan 
Kapadokya Engelli 

Yetenekler Derneği; ücretsiz 
uyguladığı eğitim programı ile 
Down sendromlu özel çocukların 
yeteneklerini açığa çıkartıyor.

Millet Bahçesi 
Nevşehir'e 
çok yakışacak

Toplu Konut İdaresi (TOKİ) 
Başkanlığı tarafından, Göre 
yolu üzerindeki yaklaşık
150 bin metre kare 
büyüklüğündeki alana 
yapılacak olan Millet 
Bahçesi'nde çalışmalar 
aralıksız sürüyor.
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AK Parti Kozaklı teşkilatından
vatandaşlara şerbet ikramı
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K Parti Kozaklı 

Ateşkilatı, stant 
kurarak 

vatandaşlara şerbet 
ikram etti.

evşehir'in en genç milletvekili seçilen 

Nve önümüzdeki günlerde mazbatasını 
alarak Meclis'te yemin edip görevine 

başlayacak olan AK Parti Nevşehir 
Milletvekili Emre Çalışkan, TBMM tarihinde 
milletvekili seçilen ilk fizyoterapist oldu.
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Kılıçdaroğlu'nun seçim çalışmaları 
kapsamında paylaşılan “Karayılanın 
başını ezeceğiz” ifadelerine tepki 
gösteren Çalışkan, Kılıçdaroğlu'nun daha 
önce söylediği, “YPG terör örgütü 
değildir! Vatanını kurtarmak için 
örgütlenmiş bir oluşumdur”
 ifadelerini hatırlattı.
Sosyal medya hesabından 
Kılıçdaroğlu'nun iki farklı söyleminin 
görsellerini paylaşan Çalışkan, 
“Kandil ve Suriye'ye operasyon 
tezkeresine HDP ile birlikte
"Hayır" diyen siz değil miydiniz? 
"Kandil'deki dostlarımız, arkadaşlarımız, 
kardeşlerimiz, yoldaşlarımız, Sayın 
Karayılan, Sayın Bayık… Bu insanlar 
dağlarda” diyen, Pervin Buldan ile el 
sıkışanlar siz değil miydiniz? 
Terörist başı Murat Karayılan'ın
"CHP ile aynı düşüncedeyiz" sözüne 
muhatap olan siz değil miydiniz? HDP 
ile birlikte tezkereye "Hayır" oyu verince 
YPG tarafından "Çok mutlu olduk. CHP'yi 

heyet olarak ağırlamak isteriz" diye 
davet alanlar siz değil miydiniz?” 
ifadelerini kullandı.
“Ne oldu şimdi?” diye soru yönelten 
Çalışkan, “Söyleyeyim, bu halk 

mevzubahis vatan olduğunda sizi 
sandığa gömdü ve daha da sert 
gömmek için 28 Mayıs'ı bekliyor.” dedi. 
HABER: ALPASLAN KÖRÜKCÜ

Millet Bahçesi Nevşehir'e çok yakışacak
Nevşehir Belediyesinden yapılan 
açıklamaya göre, Göre yolu üzerindeki 
Mostar Köprüsü devamında yer alan 150 
bin metre kare büyüklüğündeki alanda 
yapılacak olan Nevşehir Millet Bahçesi'nde 
çalışmalar devam ediyor. Geçtiğimiz 

aylarda, TOKİ tarafından gerçekleştirilen 
ihalenin ardından yüklenici firmaya yer 
tesliminin yapıldığı millet bahçesinde, 
millet kıraathanesi ve havuz alanlarında 
inşaat ve peyzaj çalışmaları sürüyor.
Bu yılsonunda hizmete açılması planlanan 

Nevşehir Millet Bahçesi içerisinde otopark, 
koşu-yürüyüş yolu, süs havuzları, çocuk 
oyun alanları, futbol ve basketbol sahaları 
ile tenis kortları, fitness ve barbekü alanları 
bulunacak. İçerisinde millet kıraathanesi 

ve kafelerin de yer alacağı Millet 
Bahçesi'nin büyük bir bölümüne farklı tür 
ve renklerde ağaç, çalı ile mevsimlik çiçek 
dikilerek yeşillendirilecek. 
BÜLTEN

AK Parti Nevşehir Milletvekili Emre Çalışkan, CHP Genel Başkanı ve Millet İttifakı'nın
cumhurbaşkanı adayı Kemal Kılıçdaroğlu'nu sert sözlerle eleştirdi.

Çalışkan'dan Kılıçdaroğlu'na

sert terör eleştirisi

Toplu Konut İdaresi (TOKİ) Başkanlığı tarafından, Göre yolu üzerindeki yaklaşık 150 bin metre 
kare büyüklüğündeki alana yapılacak olan Millet Bahçesi'nde çalışmalar aralıksız sürüyor.

AK Parti Kozaklı teşkilatından

vatandaşlara şerbet ikramı
AK Parti Kozaklı teşkilatı, stant kurarak
vatandaşlara şerbet ikram etti.
Cumhurbaşkanı Seçimi'nin ikinci tura 
kalmasının ardından AK Parti 
teşkilatlarının çalışmaları hız kesmeden 
devam ediyor. Bu kapsamda 
çalışmalarını sürdüren AK Parti Kozaklı 
teşkilatı, ilçe pazarında
stant kurarak vatandaşlara şerbet 
ikramında bulundu.
Kurulan stantta vatandaşlara şerbet 

dağıtan Kozaklı Belediye Başkanı
Akif Kabukcuoğlu, gönüllere 
dokunmaya devam ettiklerini 
söyleyerek, “İlçe Başkanımız Orhan 
Uçar, İl Genel Meclis Üyemiz Atila Şen 
ve Kadın Kolları Başkanımız Fatma 
Hasta ile birlikte vatandaşlarımıza şerbet 
ikramında bulunup sohbet ettik.” dedi. 
HABER: ÖZLEM EKİCİ Gök gürültülü sağanak uyarısı

İç Anadolu ve Batı Karadeniz'in iç kesimlerinde
bugün gök gürültülü sağanak bekleniyor.
Meteoroloji Genel 
Müdürlüğünden 
yapılan açıklamaya 
göre, bugün İç 
Anadolu'nun iç 
kesimlerinde beklenen 
gök gürültülü sağanak 
yağışların Ankara, 
Kırıkkale, Yozgat, Sivas, 
Kırşehir, Nevşehir, 
Konya ve Aksaray 
çevrelerinde yerel 
olarak kuvvetli 
olacağı tahmin 
ediliyor. AA
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Müzeler Günü'ne özel: 
Hacı Bektaş Veli Dergahı gece ziyaretlere açık

aşkan Altıok, 18 Mayıs Müzeler BGünü'nü kutlayarak, dergahın 
kapılarının saat 23.00'e

kadar ziyaretçilere açık olacağını 
belirtti.  Müzeler Günü'nde dergah 

ziyaretinde saat sınırlamasının uzatılması 
ile daha fazla kişinin bu önemli
merkezi keşfetmesi 
hedefleniyor.
HABER: ÖZLEM EKİCİ

Tarım ve Orman Bakanlığı Bitkisel Üretim 
Genel Müdürlüğü ile TÜBİTAK Türkiye 
Sanayi Sevk ve Enstitüsü (TÜSSİDE) 
arasında yürütülen "Örtü Altı 

Yetiştiriciliğinde Üretim Modellerinin ve 
Pazar Kanallarının Geliştirilmesi Projesi" 
çerçevesinde örtü altı üretim ve kent 
tarımında geçmişten günümüze durum 

mevcut durum analizinin yapılmasını 
hedefleyen bölgesel çalıştaylardan 
dördüncüsü Kozaklı'da yapıldı. 
Çalıştaya Bakanlık Bitkisel Üretim Genel 
Müdürlüğü Tarla ve Bahçe Bitkileri Daire 
Başkanı Dr. Veyis Yurtkulu, Nevşehir İl 
Tarım ve Orman Müdürü Özgür Memiş,  
Kırşehir Ahi Evran Üniversitesi 
Akademisyenlerinden Doç Dr. Hakan 
Başak, Dr. Ögr. Üyesi Ömer Ertuğrul, 
Nevşehir, Aksaray, Yozgat, Kırşehir, Kayseri 
İl Tarım ve Orman Müdürlüğü yetkili ve 
teknik personelleri, sektör temsilcileri ve 
üreticiler katılım sağladı. 
Çalıştayın açılış konuşmaları İl Tarım ve 
Orman Müdürü Özgür Memiş ve Tarla ve 
Bahçe Bitkileri Daire Başkanı Dr. Veyis 
Yurtkulu tarafından gerçekleştirilerek 
katılımcılara örtü altı yetiştiriciliği ve 
çalıştayın içeriğine yönelik sunum 
gerçekleştirildi. Örtü altı yetiştiriciliği ve 
kent tarımının mevcut durumuna yönelik 

değerlendirmelerin yanı sıra yetişebilecek 
alternatif ürünler, karşılaşılan sorunlar ve 
örtü altı sera proje çalışmaları görüşüldü. 
Türkiye'de örtü altı sebze yetiştiriciliğinde 
mikro havzalar bazında optimal üretimi 
minimum maliyetle karşılayacak uygun 
ürün deseni ve yetiştirme modellerinin 
oluşturulması, büyük şehirlere yakın 
bölgelerde örtü altı sebze üretiminin 
artırılmasına yönelik iş modellerinin 
belirlenmesi, mevcut ve olası pazarlama 
kanallarının araştırma geliştirme 
çalışmaları ile ortaya konulması, örtü altı 
sebze üretime yönelik üretici ve yatırımcı 
rehberlerin oluşturulması ve bu kapsamda 
proje çıktılarının tarımsal politikaların 
belirlenmesi ve etkin bir şekilde sahaya 
yansıtılması süreçlerine katkı sağlaması 
hedefiyle gerçekleştirilen çalıştayın 
sonunda değerlendirmede bulunuldu. 
HABER: ALİ ÇAMUR 

Örtü Altı Yetiştiriciliği Çalıştayı'nın dördüncüsü Kozaklı'da düzenlendi  
Örtü Altı Yetiştiriciliğinde Üretim Modellerinin ve Pazar Kanallarının Geliştirilmesi
Projesi çerçevesinde bölgesel çalıştaylardan dördüncüsü Kozaklı'da gerçekleştirildi.

Hacıbektaş Belediye Başkanı Arif 
Yoldaş Altıok, 18 Mayıs Müzeler 
Günü'nü kutlamak amacıyla Hacı 
Bektaş Veli Dergahı'nın geç saatlere 
kadar ziyarete açık olacağını duyurdu. 

Rektör Aktekin 'Mustafa Kutlu' Paneli ve öykü yarışması ödül törenine katıldı
Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesi (NEVÜ) Rektörü Prof. Dr. Semih Aktekin, Nevşehir Cemil Meriç Sosyal Bilimler Lisesi ile 
Anadolu Mektebi tarafından düzenlenen 'Mustafa Kutlu Paneli'  ve '3. Geleneksel Kısa Öykü Yarışması Ödül Töreni'ne katıldı.

Nevşehir Belediyesi Kapadokya Kültür ve 
Sanat Merkezi'nde düzenlenen programa; 
Nevşehir Valisi İnci Sezer Becel, 58 ve 59. 
hükümetlerde Tarım ve Köyişleri Bakanlığı 
görevinde bulunan Anadolu Mektebi 
Yürütme Kurulu Başkanı Prof. Dr. Sami 
Güçlü, NEVÜ Rektörü Prof. Dr. Semih 
Aktekin, Nevşehir İl Milli Eğitim Müdürü 

Memet Polat, Cemil Meriç Sosyal Bilimler 
Lisesi Müdürü Muhammet Orçin, okul 
müdürleri, öğretmenler, öğrenciler ve 
davetliler katıldı. Nevşehir İl Milli Eğitim 
Müdürü Memet Polat'ın açılış 
konuşmasının ardından panelist 
öğrencilerin sunumuyla başlayan 
program,  Vali İnci Sezer Becel, Rektör 
Semih Aktekin, Başkan Sami Güçlü,
Müdür Memet Polat ve NEVÜ Fen Edebiyat 
Fakültesi Türk Dili ve Edebiyatı Bölüm 
Başkanı H. Abdullah Şengül'ün 'Mustafa 
Kutlu' üzerine yaptıkları değerlendirme 
konuşmaları ile devam etti.
Program, panelistlere ve 3. Hikaye 
Yazma Yarışması'nda dereceye giren 
öğrencilere ödüllerin verilmesi ile
 sona erdi. HABER MERKEZİ

ZAYİ
Nevşehir Valiliği

İl Göç İdaresinden
almış olduğum Geçici Koruma
Kimlik Belgesi kaybolmuştur.

HÜKÜMSÜZDÜR
AHMET CAFERİ

Y. Kimlik No: 99357313864
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AK Parti milletvekili Çalışkan, TBMM tarihine geçti
Nevşehir'in en genç milletvekili seçilen ve önümüzdeki günlerde mazbatasını alarak Meclis'te yemin edip görevine 
başlayacak olan AK Parti Nevşehir Milletvekili Emre Çalışkan, TBMM tarihinde milletvekili seçilen ilk fizyoterapist oldu.
14 Mayıs'ta gerçekleşen Cumhurbaşkanı 
ve 28. Dönem Milletvekili Genel 
Seçimi'nde AK Parti'den Nevşehir 
Milletvekili seçilen Emre Çalışkan, 
Muşkara Gazetesi'ne konuştu.
Nevşehir'in en genç milletvekili olan 
Çalışkan, TBMM tarihinin ilk fizyoterapist 
milletvekili olarak tarihe geçti. 
TBMM tarihinde ilk olmanın kendisini 
mutlu ettiğini ve ayrı bir sorumluluk 
yüklediğini belirten Çalışkan, “Fizyoterapist 
sıfatıyla fizyoterapistlik mesleğinde Türkiye 
tarihinde bir ilk olmuş oldu. Daha önce 
meclise giren bir fizyoterapist olmamış.” 
dedi. 
Fizyoterapistler için daha önce yaptıkları 
çalışmaları anlatan Çalışkan, öğrencilik 
döneminde fizyoterapi öğrencileri 
arasında bir örgütlenme kurup fizyoterapi 
öğrenci platformunu arkadaşlarıyla 
beraber kurduğunu, Türkiye 
Fizyoterapistler Derneği'ne gençlik 
komisyonu kurulmasında öncülük ettiğini 
ve bu dernekte yönetim kurulu üyeliği ve 
başkan yardımcılığı yaptığını söyledi.
“STK OLARAK VERDİĞİM MÜCADELEYİ 
MİLLETVEKİLİ OLARAK VERECEĞİM”
Fizyoterapistler için meslek kanunu 
çıkarılması için mücadele ettiğini 
kaydeden Çalışkan, “2011 senesine kadar 
fizyoterapistliğin meslek kanunu yoktu. 
Yani fizyoterapistlik mesleğinin ne iş 
yaptığı, hangi alanlarda çalışabileceği ile 
ilgili bir kanun maddesi yoktu mecliste. Biz 
o yıllarda öğrenci olmama rağmen AK 
Parti Genel Merkez Gençlik Kollarında 
olmam hasebiyle meslek kanununun 
çıkması sürecinde çok ciddi emekler 
verdik. 2011'de meslek kanununu 
çıkartmıştık. Fizyoterapist ne iş yapar, 
hasta bireylerde, sağlıklı bireylerde hangi 
alanlarda çalışabilir bunu bir kanun 
maddesi ile meclisten geçirilmesi 
sürecinde çok emeklerimiz olmuştu.” diye 
konuştu. 
Geçmiş dönemde STK olarak verdiği 
mücadeleyi şimdi Milletvekili olarak 
vereceğini söyleyen Çalışkan, “Şu andan 
sonra fizyoterapistlik mesleğinde ihtiyaç 
olan birçok konuyu çözmek noktasında 
çalışmalar yapacağız. Bunun yanı sıra 
sadece fizyoterapistlerin değil 
diyetisyenlerin, psikologların genel olarak 
birçok alanda emek veren sağlık 
emekçilerinin sesi olmak için de ben 
mecliste bulacağımı söylüyorum.” dedi.

“FİZYOTERAPİSTLERİN SESİ 
OLACAĞIM”
Mecliste fizyoterapistlerin sesi olacağını 
vurgulayan Çalışkan, “Sağlık camiasının 
içerisinde bu alanda hizmet veren, bu 
alanda çok ciddi çalışmalar yapan 
fizyoterapistlerin sesi olmak için orada 
olacağız. Fizyoterapi mesleğinin içerisinde 
istihdam problemi ile ilgili bazı sıkıntılar 
yaşanıyor. Bununla alakalı bazı önlemlerin 
alınması gerekiyor. Fizyoterapistlik 
yapanların kendi alanının dışında insanlar 
fizyoterapistlik mesleğini taklit 

ederek bu alana çok ciddi kaymalar var. Bu 
sorunlarla alakalı inşallah biz üzerimize 
düşeni fazlasıyla yapacağız.” ifadelerini 
kullandı.
“İNSANLAR AK PARTİ'YE GÜVENİYOR”
Nevşehirlilerin Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan'a çok farklı bir sevgi 
beslediğini aktaran Çalışkan, şunları 
söyledi: “Bu seçim süreci boyunca sahada 
çalışırken gerçekten Nevşehir halkının bize 
olan teveccühünü çok net bir şekilde 
gördük. İnsanlar AK Parti'ye güveniyor, AK 
Partiyi seviyor, Cumhurbaşkanımıza çok 
ayrı bir muhabbetleri var. Biz yıllardır AK 
Parti iktidarımız döneminde Nevşehir'e 
ciddi yatırımlar yaptık. Bunu da geçtiğimiz 
süreç içerisinde bütün halkımıza seçim 
çalışmamız dönemde anlattık, kendileri de 
zaten bunu gördüler.”
“NEVŞEHİR'İN ÇÖZÜME KAVUŞMAYI 
BEKLEYEN 3 ÖNEMLİ SORUNU VAR”
Nevşehir'e hizmet etmek için bir bayrak 
yarışında bayrağı devraldığını belirten 
Çalışkan, Nevşehir'in 3 önemli sorunu 
olduğunu ve bu sorunları çözüme 
kavuşturmak için çalışmalara başladıklarını 
ifade ederek, şöyle devam etti: 
“28. Dönem Milletvekilliği sürecinde 3 tane 
Nevşehir'in önemli konusu olan konuları 
öncelikle çözmemiz gerektiğini 
düşünüyorum.
Biri çevre yolu sorunu. 50 tonluk tırların 
şehrin içerisinden geçiyor olmasından 
mutlu değiliz. Açıkçası hem trafik 
problemi, hem trafik kazaları gibi birçok 
sebepten dolayı çevre yolunun en önemli 
konuların başında geldiğini düşünüyorum. 
“ÇEVRE YOLUNU HIZLANDIRACAĞIZ” 
Çevre yolu belli bir seviyeye gelmiş. 
Sulusaray çıkışına kadar olan arkadaki bu 
yol güzergahındaki noktada bazı 
viyadüklere ihtiyaç olduğu görüldü. Bazı 
tarlaların ve arsaların 18. Madde 
kapsamına alınma süreci başlatıldı, askıya 
çıkıldı. Askıya çıkıldığında 8 farklı hak 
sahibinin itirazı söz konusuydu şu an o 
hak sahipleri ile görüşme devam ediyor.
O görüşmeler inşallah sonuçlandıktan 
sonra Allah nasip ederse yeniden askıya 
çıkılacak, askı sürecinde herhangi bir 
sıkıntı olmazsa ki olmayacağını 
düşünüyoruz. Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanlığına gidip Allah'ın izniyle bu süreci 
başlatacağız. Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanımız “kamulaştırma sürecini 
tamamlayın biz de yatırım kapsamına 
alalım bir an evvel başlayalım” diye de 
zaten söz vermişti. Bize düşen bu süreci 
acilen hızlandırmak. Türkiye'de otobanları 
yapmış, yolları yapmış, demiryollarını, 
yüksek hızlı trenleri yapmış olan bir iktidar 
olarak şehrin en önemli problemlerinden 
birini çözmüş olacağız Allah nasip ederse.”
“SANAYİ SİTESİ BOYNUMUZUN BORCU”
Sanayi sitesi için çalışmaların belediye 
tarafından başlatıldığını vurgulayan 
Çalışkan, şunları aktardı: 
“Sanayimiz neredeyse 80'li yıllardan beri 
kullanılan bir sanayi. Belediye meclisinde 
kararı alındı. Belediye Başkanımız Mehmet 
Savran Bey göreve geldiğinden beri 
yaptığı çalışmaları sanayi esnafımızla 
paylaştı. 
Paylaşmakla kalmayalım dedik biz bu 
sürecin somut olarak başladığını da 
sanayicilere de gösterelim istedik. 
Aşiyan sitesinin karşısındaki bölgede 338 
tane dükkanın yapılması için parselasyonu 
yaptılar. 338 dükkan 100 metrekare ve 250 
metrekare seçenekleri olan dükkanlar. 
Böyle bir toplamda 338 dükkanın yerleri 
parselasyonu tamamlandı ve bundan 
sonraki süreçte de Allah'ın izniyle bunu 
Emlak Konut ya da TOKİ marifetiyle bir an 

evvel temelin atılıp başlanılması lazım. 
Belediyemiz sağ olsun yolları açtı, 
ardından altyapısını tamamlayacak, 
suyunu kanalizasyonunu tamamlayacak, 
hepsi bittikten sonra da biz yine 
milletvekilleri olarak gideceğiz Emlak 
Konut'a, TOKİ'ye bu sürecin başlaması ile 
ilgili görüşüp bir dönemi başlatacağız. 
Sonuç olarak burada da bir süreç başlamış 
oldu.
İnşallah bu süreç tamamlandığında 
sanayideki 338 yeri öncelikli kiracılara 
vereceğiz. Burada kiracıları iş yeri sahibi 
yapmak noktasında bir düşüncemiz var. 
Allah nasip ederse o süreci de belediye 
başkanımızla beraber yürüteceğiz ve 
Nevşehir'imize güzel bir yepyeni sanayi 
sitesini kazandıracağız. Açık söyleyeyim 
boynumuzun borcu oldu. Bu konunun 
artık rafa kalkıp yeni sanayi sitelerinin yeni 
çalışmaların yapılacağı bir döneme 
girilmesi lazım artık.”
“MERKEZ KENTSEL DÖNÜŞÜM YÜZDE 
70'E GELİNDİĞİNDE BAŞLAYACAK”
Merkez Kentsel Dönüşüm projesinin de 
şehrin önemli sorunlarından biri olduğunu 
ifade eden Çalışkan, şöyle devam etti:  
“Demir Hafız Caddesi'nin üzerindeki 
bölgede 87 tane hak sahibi ile görüşmeleri 
tamamladı belediyemiz. Yüzde 70'e 
ulaştığında artık herkes metrekaresi 
ölçeğinde kendi evlerine kavuşacak.
Şu an bu 87 hak sahibinin görüşmesi 
tamamlandı. Yüzde 70'e ulaştıktan sonra 
da Allah'ın izniyle bu kentsel dönüşüm 
işini belediyemiz başlatacak. Devam ettiği 
süreçte de inşallah biz üzerimize düşeni 
milletvekilleri olarak yapacağız. Bu üç 
konu bence Nevşehir'in en önemli 
konularından.” 
GENÇLER İÇİN PROJELER ÜRETECEK
Nevşehir'in en genç milletvekili olduğu 
için seçim sürecinde gençlerle sık sık 
bir araya geldiğini ve onların taleplerini 
dinlediğini hatırlatan Çalışkan'ın 
gençler için ve şehrin diğer problemlerine 
dair açıklamasından öne çıkan 
konuşmalar şöyle:
“Nevşehir'in çok ciddi bir genç nüfusu var. 
Genç nüfusa hitap edecek genç nüfusun 
ihtiyaçları olan konuları seçim sürecinde 
çok net anladım.
Gençlerle sürekli toplantılar yaptım, 
dertlerini dinledim, isteklerini aldım. 
Onlara özel çalışmaları inşallah hem 
belediyemizin hem de merkezi 
hükümetimizin sağladığı imkanlarla 
yapacağız, yapmak zorundayız. 
Somut birkaç proje var ama söylediğimiz 
bizi bağlayacağı için altyapısını kurmadan 
vaat verme çok da doğru değil. Çünkü 
Nevşehir'de eğer bir şeyi somut bir hale 
getirmediysek söz vermenin sahada çok 
da karşılığının olmadığını gördüm. İnsanlar 

artık söz verilmesini istemiyor, yapılmasını 
istiyor.”
“DOĞALGAZ SORUNUNU ÇÖZMEYİ 
HEDEFLİYORUZ” 
“Bazı ilçelerimizde doğalgaz talepleri var. 
O doğalgazla ilgili sürecin hızlanması 
lazım artık. Doğalgazı biz Türkiye'de her 
köye götüreceğimizi taahhüt etmiş bir 
iktidar olarak Nevşehir'imizde bu sorunun 
en azından önümüzdeki 5 yıllık süreç 
içerisinde tamamlanması hedefliyoruz. Bu 
önemli bir konu.”
“EKONOMİYİ TURİZMLE 
SINIRLANDIRMAK DOĞRU DEĞİL”
“Nevşehir'in ekonomisini sadece turizm ile 
sınırlandırmak benim gözümde doğru 
değil. Burada organize sanayiyi büyütmek, 
organize sanayinin imkanlarını arttırmak, 
ihracatı geliştirmek, Nevşehir'i dünyaya 
açmak önemli. Pandemi sürecinde biz 
gördük ki turizmde çok ciddi yaralar 
alabiliyoruz. Biz şehrin ekonomisini sürekli 
canlı tutacak özellikle gençleri şehrimizde 
istihdam edebileceğimiz üniversite 
okuyan gençlerin şehrimizde kalıp 
şehrimize katma değer sağlayacağı bir 
sistem kurmamız lazım.
Üniversite okuyan gençler kendi üniversite 
okudukları şehirde kaldığında şehre çok da 
katma değerleri olmuyor. Aslında kendi 
memleketlerinde kalmak istiyorlar ama iş 
sahası noktasında sıkıntı yaşadıklarında il 
dışında yaşamaya ya da yurtdışında 
yaşamaya mahkum oluyorlar. Bu noktada 
biz inşallah gençleri şehrimize çekecek, 
şehrin istihdamını artırmak suretiyle 
şehirde gençleri tutacak ortamları, 
etkinlikleri, programları ve 
organizasyonları yapacağımız bir 
çalışmanın içerisine hızlıca girmemiz 
lazım.”
“KALİTELİ BİR SEÇİM SÜRECİ 
GEÇİRDİK”
Biz Nevşehir'de hızlı, güzel, kaliteli bir 
seçim süreci geçirdik. Hedefimiz 3 vekil 
çıkartmaktı ama nasip olmadı maalesef.
En azından bu süreçte üçüncü vekili 
kaybettiğimizde Cumhur İttifakı'mızdan 
çıkmış olması bizi mutlu etti. 
Nevşehir'de ilk kadın milletvekili olarak 
Filiz Kılıç hanımefendi şehrimizden 
milletvekili oldu. Allah ona da hayırlı, 
uğurlu bir meclis dönemi nasip etsin.” 
HABER: ALPASLAN KÖRÜKCÜ
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Mutfak, müzik ve drama başta olmak 
üzere 16 atölyede eğitim veren dernek, 
uyguladığı 'çocuğunu keşfet' programı ile 
Down sendromlu bireylerin yetenek ve 
becerilerini keşfetmelerine yardımcı 
oluyor. Dernek Koordinatörü Esmanur 
Uçarsu, Kapadokya Engelli Yetenekler 
Derneği bünyesinde bireylerin yetenek ve 
becerilerini keşfetmeleri amacıyla Küçük 
Prens Akademisini kurduklarını söyledi. 
Uçarsu, “Derneğimiz bünyesinde 
kurdukları Küçük Prens Akademisine 
Nevşehir'den haftalık gelen öğrencilerimiz 
var. Burada öğrenciler, her hafta aynı gün 
aynı saatte bir buçuk saat vakit geçirerek 
kendi yeteneklerini geliştiriyorlar. Aynı 
zamanda il dışından da anne ve çocuk 
ağırladığımız, 'Çocuğunu Keşfet' adlı bir 
projemiz var. Sadece Nevşehir bazında 
değil, diğer illerden de çocuklar burayı 
görebilsinler, buranın imkânlarından 
faydalanabilsinler diye 2019 yılında 
'Çocuğunu Keşfet' adlı bir projeye başladık. 
Bu projeyle il dışından her hafta beş anne 
ve beş çocuğu burada ücretsiz 
ağırlayabiliyoruz. Anne ve çocuk buraya 
geldiği zaman beş gün boyunca onlar için 
hazırlanmış olduğumuz etkinliklerimize 
katılıyorlar” dedi.

“ÇOCUKLARIN DAHA MUTLU 
YAŞAMALARINI SAĞLIYORUZ”
5 günlük etkinlik sonucunda özel 
çocukların becerilerinin büyük bir bölümü 
açığa çıktığını söyleyen Uçarsu, "Burada 
gönüllülerimiz ile uyguladığımız 
programlarda çocukları sürekli takip 
ediyoruz. Çocukların en çok ilgilendiği 
alanlar üzerine yoğunlaşıyoruz. Bazı 
çocuklar evlerinde hiç mutfağa 
girmemişken burada mutfaktan çıkmak 
istemiyor. Bazı çocuklar hayatında hiç 
sinemaya gitmemişken burada sinema 
filmi izlerken çok mutlu oluyorlar. Bizde bu 
gözlemlerimizi anneler ile görüşerek 
çocukların daha mutlu yaşamalarını 
sağlıyoruz” ifadelerini kullandı.
KEYDER'in düzenlediği 'Çocuğunu keşfet' 
programına 5 anne ve 4 çocukla Bursa'dan 
katılan Bursa Down Kardeşliği Derneği 
Yönetim Kurulu Başkanı Güley İbiloğlu da 
yaptığı açıklamada; “Hepimiz Biriz, 
Özsavunucu 12-18 yaş grubu olarak bu 
gün burada eğitime başladık. Derneğimize 
kayıtlı 5 anne ve 5 çocukla KEYDER'in 
uyguladığı 'Çocuğunu Keşfet' 
programına katılıyoruz. Atölye 
çalışmalarımız çok keyifli geçiyor. 
Çocukların sosyal ve kültürel faaliyette 

bulunmaları onlara çok iyi geldi” dedi. 
Çocuğu ile birlikte etkinliğe katılan Havva 
Savaş da; “Burada çok güzel atölyeler var. 
Burada çocuğumuzun neye yeteneği 
varsa onu keşfedebiliyoruz. Buradan 
ayrıldığımızda çocuğumuzun yeteneği 
üzerine eğitimine devam etmek istiyoruz. 
Benim çocuğum drama olarak yetenekli. 
Müziği çok seviyor. Bu yönde ilerletmeyi 

düşünüyorum” diye konuştu.
Oğlunun yeteneklerini keşfetmek için 
geldiğini söyleyen Gülten Işık da 
KEYDER'in uyguladığı bu program 
sayesinde çocuklarının yeteneklerini 
keşfettiklerini söyledi. Işık; “Oğlum davul 
çalmayı çok seviyor. Burada da birçok 
çalgı aleti var. Hem o mutluluğu yaşadı 
hem de doyasıya davul çaldı” dedi. İHA

Nevşehir'de 2019 yılında faaliyetine başlayan Kapadokya Engelli Yetenekler Derneği; ücretsiz
uyguladığı eğitim programı ile Down sendromlu özel çocukların yeteneklerini açığa çıkartıyor.

Kapadokya Engelli Yetenekler Derneği
özel çocuklara umut olmaya devam ediyor

Sarıhıdır köyünde çiftçiler tarafından 
seralarda yetiştirilen ve yoğun talep 
gören kaliteli, yerli domates, biber, 
salatalık, patlıcan, kabak, kavun, karpuz, 
lahana, altın çilek gibi birçok sebze fidesi 
satışa sunuldu.
Büyük özenle yetiştirdikleri organik 
fidelerin satışına başladıklarını belirten 
Mehmet Samur ve Ahmet Özbay, 
”Sarıhıdır köyümüzde uzun yıllardır bu 
sektörde hizmet veriyoruz. Köyümüzde 
herkes geçimini fide yetiştiriciliğinden 
sağlıyor. Fide sezonumuz başladı. 
Türkiye'nin her iline ve Nevşehir'in tüm 
ilçelerine hizmet veriyoruz. Bu iş 
güvene dayalı bir iş, biz de güven 
veriyoruz. Çeşitte ve üründe hata 
olmuyor. Vatandaşlarımıza sağlıklı fide 
satıyoruz, tüm çeşit fideler elimizde 
bulunuyor. 11 çeşit biber, 5 çeşit 
domates, 4 çeşit patlıcan, 
2 çeşit lahana, kavun, 
karpuz, salatalık, altın çilek vs. 

yerimizde satış yapıyoruz. Vatandaşımız 
köyümüze buyursun gelsin kimden 
almak isterse, kendi eli ile hangi fideyi 
almak istiyorsa seçsin, fidelerimiz 
45'li viyollerde ekili diledikleri kadar 
alabilirler.” dedi.
Ürgüp Ziraat Odası Başkanı Mustafa 
Korkmaz, “Milyonlarca fidenin 
yetiştirildiği Ürgüp ilçemize bağlı 
Sarıhıdır köyümüzde her türlü sebze 
fideleri üreticilerimiz tarafından satışa 
çıkarıldı. Bölgemizde Sarıhıdır fidesi 
marka oldu, köy halkımız üretimi 
geliştirdi, Devletimizde buradaki 
hareketliliği fark edince üretimin daha 
da gelişmesi için destekli sera 
kurulumlarına teşvik ve destek
veriyor. Allah emeklerinizi zayi etmesin, 
kazancınızı bereketli kılsın. Onca emek 
sonrası artık satışa sunup geçim için 
kazanç sağlama zamanı. Üreten eller 
her zaman var olsun.” dedi.
HABER MERKEZİ

Ürgüp'e bağlı Sarıhıdır köyünde yetiştirilen yerli sebze fideleri satışa sunuldu.
Sarıhıdır'da fide satışları başladı

Sanayi çalışanlarına uyuşturucuyla

mücadele bilgilendirme sunumu

Narkotik Suçlarla Mücadele Başkanlığı 
ve Nevşehir Narkotik Suçlarla Mücadele 
Şube Müdürlüğü TUBİM Büro 
Amirliğince başlatılan Uyuşturucu veya 
Uyarıcı Madde Kullanımını Önleyici 
Metamfetamin Fotoblok Çalışması 
Projesi çerçevesinde sanayide faaliyet 
gösteren çeşitli meslek gruplarındaki 

çalışanlar için bilgilendirici sunumlar 
düzenleniyor. Farklı meslek gruplarına 
yönelik yapılan 7 sayfalık Metamfetamin 
anlatımları, fotobloklarla desteklenerek 
vatandaşlara aktarılıyor. Proje ile 
işyerlerinde faaliyet gösteren 
çalışanların farkındalığının artırılması 
hedefleniyor. HABER MERKEZİ

Nevşehir Narkotik Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü 
TUBİM Büro Amirliği, uyuşturucu veya uyarıcı madde 
kullanımını önlemek amacıyla başlatılan proje 
kapsamında çalışmalara devam ediyor.
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Başkan Süslü'den 19 Mayıs Atatürk'ü Anma,
Gençlik ve Spor Bayramı mesajı

Uçhisar Belediye Başkanı Osman Süslü, 19 Mayıs Atatürk'ü Anma, Gençlik ve Spor Bayramı dolayısıyla bir mesaj yayımladı.
Uçhisar Belediyesinden yapılan 
açıklamaya göre, Başkan Süslü yayımladığı 
mesajında; “Şanlı tarihimizin önemli bir 
dönüm noktası olan 19 Mayıs tarihi; Milli 
Mücadele'nin başladığı, bir milletin 

uyanışının ve millet iradesine dayanan 
tam bağımsız bir devletin kurulmasının 
sembolü olan Türkiye Cumhuriyeti'nin 
tarihindeki dönüm noktalarından biridir. 
Atatürk'ün önderliğinde 19 Mayıs 1919'da 

Samsun'da yakılan istiklal meşalesi 
Amasya, Sivas ve Erzurum'dan geçerek 
tüm vatana yayılmıştır. Bu meşale, 
milletimizin hürriyete olan inancı ile 
birleşerek Kurtuluş Savaşı'nın 
kazanılmasını sağlamış, milletimizi muasır 
medeniyetler seviyesinin üzerine çıkarma 
mücadelemizde yolumuzu aydınlatmış ve 
aydınlatmaya devam etmektedir. Milletleri 
ayakta tutan en büyük güç gençliğin 
gücüdür. Nice şehitlerin ve gazilerin üstün 
fedakârlıkları ile kurulan Türkiye 
Cumhuriyeti, gençlerimize emanet 
edilmiştir. Aziz şehitlerimiz ve 

gazilerimizden aldığımız bu değerli 
emaneti yaşatmak ve sonsuza kadar 
korumak, gelecek kuşaklara en iyi şekilde 
aktarmak hepimizin görev ve 
sorumluluğudur. Bu duygu ve 
düşüncelerle de, tüm gençlerimizin ve 
halkımızın 19 Mayıs Atatürk'ü Anma ve 
Gençlik ve Spor Bayramı'nı kutluyor, Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk ve silah arkadaşları 
başta olmak üzere bu vatan için canlarını 
feda eden tüm şehit ve gazilerimizi 
rahmet, minnet ve şükranla anıyorum.” 
ifadelerinde bulundu. 
BÜLTEN

NEVÜ'den yapılan açıklamaya göre, 
Rektör Prof. Dr. Semih Aktekin, 
Kapadokya Mirası Dergisi'nin ilk 
sayısının martta yayınladıklarını söyledi.
Aktekin, “Derginin 2. sayısı için ilk sayıda 
olduğu gibi Kapadokya mirasında 
önemli değerlere yer verirken, özel bir 
dosya konusuna da odaklanacağız. Bu 
çerçevede 2. sayının dosya konusunu 
bölgenin kolektif hafızasında 
vazgeçilmez bir yeri olan “Kapadokya 
Çanak ve Çömleği” oluşturacaktır. 
Kapadokya Mirası Dergisi, Kapadokya 
bölgemiz ve Nevşehir'imizin  kent 
belleğini oluşturan doğal ve kültürel 
mirasını, kolektif hafızasındaki gelenek, 
görenek ve edimleri, uzak ve yakın 
geçmişinin somut mirasını, sanatını, 
turizmini, sosyolojisini konu alan 
entelektüel ve güncel yazıları ile önemli 
bir işlevi yerine getirmektedir.” diye 
konuştu.
YILDA İKİ KEZ YAYINLANIYOR
Kapadokya Mirası Tarihi ve Kültürel 
Bellek Dergisi'nin yılda iki kez 
yayınlandığını, ilgili mercilere ve hedef 
kitlelere dağıtımının kapsamlı şekilde 
yapıldığını belirten Rektör Aktekin, 
“Dergimizin dosya konusu olan "Çanak 
ve Çömlek" yapımı Kapadokya'da 
binlerce yıldan beri süren bir gelenektir. 
Toprak ve çamurun insanın elinde 
biçimlenmesi Anadolu'da dokuz bin yıl 
öncesine kadar uzanır. Tarih öncesi 
devirlerde avcı toplayıcı toplumlar 
tarafından yapıldığı bilinen çanak 
çömlek, insanoğlunun yerleşik hayata 
ve tarıma geçişiyle şüphesiz günlük 
ihtiyaçları karşılamak, üretilenleri 
saklamak ve hayatın idamesini 
kolaylaştırmak için kullanılmıştır. 
Önceleri insanın çanak çömlekle 
kurduğu ilişki her ne kadar işlevsellik 

üzerine inşa edilmiş olsa da bugünkü 
arkeolojik veriler üretimin 
başlangıcından itibaren estetik kaygısını 
da işaret ediyor. Zamana ve mekâna 
göre farklı şekiller almış çanak ve 
çömleğin yolculuğu, onu üreten insan 
topluluklarının özelliklerini, 
alışkanlıklarını, geleneklerini bugün bize 
anlatan bir hikayeler bütünüdür. 
Neticede üretildiği zamanın ruhunu 
yansıtan somut birer tarihi ve kültürel 
mirasa dönüşmüş çanak çömlek aslında 
insanı anlatır bize.Anadolu 
coğrafyasında bu mirasın en zengin 
örneklerine rastlanabilecek yerlerden 
biri olan Kapadokya ve bilhassa antik 
ismi Venessa olan Avanos Hititlerden bu 
yana kesintisiz olarak çanak ve çömlek 
üretiminin yapıldığı, bugün seramikle 
özdeşleşmiş bir merkez olarak öne çıkar. 
Modern üretim tarzıyla birlikte 
geleneksel yöntemlerin de devam 
ettirildiği Avanos'ta yer alan pek çok 
atölye, şüphesiz geçmiş ve bugün 
arasında kültürel bir köprü işlevini de 
üstlenmekte; bölge insanının yaşam 
tarzını, kültürünü ve estetik anlayışını 
yansıtmaktadır.” İfadelerine yer verdi. 
REKTÖR AKTEKİN'DEN 
ARAŞTIRMACILARA ÇAĞRI
Kapadokya Mirası Dergisinin 2. sayısında 
yayınlanmak üzere araştırmacılardan 
özgün çalışmalarını göndermeleri 
çağrısında da bulunan Rektör Aktekin, 
şunları söyledi, “Bu kapsamda, siz 
değerli araştırmacıların, Kapadokya 
Mirası Dergimizin 2. sayısında 
yayınlanmak üzere; Kapadokya'nın 
Doğal ve Kültürel Mirasıyla ilgili yazıların 
yanı sıra dosya konusu olan “Kapadokya 
Çanak ve Çömleği”ne ilişkin özgün 
yazılarınızla da katılımlarınızdan onur ve 
mutluluk duyarız.” BÜLTEN

Aktekin: “Kapadokya Mirası dergisine

özgün katkılarınızı bekliyoruz”
Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesi (NEVÜ) 
İhtisaslaşma Koordinatörlüğü tarafından 
Kapadokya'nın kültürel değerlerinin yer aldığı  
'Kapadokya Mirası Tarihi ve Kültürel Bellek 
Dergisi'nin 2. sayısı yayına hazırlanıyor.
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Başkan Salaş'ın 19 Mayıs Atatürk'ü Anma,
Gençlik ve Spor Bayramı mesajı

Nevşehir Ticaret Borsası (NTB) Yönetim Kurulu Başkanı İbrahim Salaş, 19 Mayıs 
Atatürk'ü Anma, Gençlik ve Spor Bayramı dolayısıyla bir mesaj yayımladı.
NTB'den yapılan açıklamaya göre, Başkan 
Salaş mesajında şu ifadelere yer verdi; "19 
Mayıs 1919, Büyük Önder Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk'ün 'Ya istiklal, ya ölüm' 
diyerek ulus egemenliğine dayanan, tam 
bağımsız bir devlet kurma kararının 
yaşama geçirildiği gündür.  
Bundan 104 yıl önce Samsun'da Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk ve silah arkadaşları 
tarafından yakılan kurtuluş meşalesinin, 
bugün halen ilk günkü ruh, azim ve 
kararlılıkla istikbale taşındığını kaydetti.
19 Mayıs Atatürk'ü Anma, Gençlik ve Spor 
Bayramı'nın, Ulu Önder Mustafa Kemal 
Atatürk'ün Türkiye Cumhuriyeti'ni 
gençlere emanet etmesinin yanı sıra milli 

mücadelenin başladığı tarihe denk 
gelmesinden dolayı ayrı bir önem 
taşıdığına dikkat çeken Salaş; “Bu özel ve 
anlamlı günü gençlerimize armağan eden 
başta Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve silah 
arkadaşları olmak üzere tüm aziz 

şehitlerimizi ve gazilerimizi rahmet ve 
minnetle anıyor, tüm Nevşehir halkımızın 
ve gençlerimizin 19 Mayıs Atatürk'ü Anma, 
Gençlik ve Spor Bayramı'nı en içten 
dileklerimle kutluyorum.”
BÜLTEN

Hacıbektaş Belediyesi Kırşehir'deki

konsere ücretsiz otobüs kaldırıyor
Hacıbektaş Belediyesi, Kırşehir'deki 
Suavi konserine ücretsiz otobüs 
kaldıracağını duyurdu. Hacıbektaş 
Belediye Başkanı Arif Yoldaş Altıok, 
sosyal medya hesabından yaptığı 
paylaşımda, “Haydi konsere. 
Hacıbektaş Belediyesi olarak kardeş 
belediyemiz Kırşehir Belediyesinin 
düzenlediği Suavi konserine ücretsiz 
otobüs kaldırıyoruz. Konsere gitmek 
isteyenlerin 19 Mayıs Cuma günü 
Saat: 18:00'de belediye önünde 
olmaları  rica olunur.” dedi.
HABER: ALPASLAN KÖRÜKCÜ

NEVÜ Malatya Üniversite Tanıtım ve Tercih Fuarı'nda

NEVÜ'den yapılan açıklamaya göre, 
Anadolu Üniversiteler Birliği tarafından, 
üniversite adayı gençlerin hem 
üniversiteleri daha yakından 
tanıyabilmeleri hem de doğru tercih 
yapabilmelerine katkı sağlamak amacıyla 
düzenlenen 'Üniversite Tanıtım ve Tercih 
Fuarları' Malatya ile devam ediyor.
Malatya Park AVM'de düzenlenen Tanıtım 
ve Tercih Fuarı'nın açılışı, Malatya Valisi 
Hulusi Şahin, Malatya İnönü Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Ahmet Kızılay, Sivas Bilim 
ve Teknoloji Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Mehmet Kul, Malatya Turgut Özal 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Recep Bentli, 
Erciyes Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Fatih 
Altun, Amasya Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Süleyman Elmacı, protokol üyeleri, 
okul yöneticileri, öğrenciler ve katılımcılar 
eşliğinde gerçekleştirildi. Açılış ardından 
NEVÜ, Abdullah Gül Üniversitesi, Amasya 
Üniversitesi, Ardahan Üniversitesi, Erciyes 
Üniversitesi, Erzincan Binali Yıldırım 
Üniversitesi, Fırat Üniversitesi, İnönü 
Üniversitesi, Kayseri Üniversitesi, Kırşehir 
Ahi Evran Üniversitesi, Malatya Turgut 
Özal Üniversitesi, Niğde Ömer Halisdemir 

Üniversitesi, Sivas Cumhuriyet 
Üniversitesi, Sivas Bilim ve Teknoloji 
Üniversitesi, Tokat Gaziosmanpaşa 
Üniversitesi ve Yozgat Bozok 
Üniversitesi'nin stantlarını ziyaret eden 
protokol üyeleri, stant görevlilerinden bilgi 
aldı.
NEVÜ TANITIM VE TERCİH STANDINA 
YOĞUN İLGİ
Alanında uzman personel ile fuarda yerini 
alan NEVÜ tanıtım standına üniversite 
adayı gençler ve alileri yoğun ilgi gösterdi. 
Standı ziyaret eden üniversite adayı 
gençler ve ailelerine Nevşehir merkez 
yerleşke ile birlikte ilçelerdeki toplam 8 
kampüste 10 fakülte, 9 meslek 
yüksekokulu, 1 yüksekokul, 4 enstitü, 19 
araştırma merkezi, 57 öğrenci kulübü ve 
12 öğrenci topluluğu bulunan, gelişmiş 
akademik ve fiziki alt yapısı, nitelikli 
akademik kadrosu, geniş ölçekli bölüm ve 
programları, kendi alanında Türkiye'nin 
önde gelen fakülte, enstitü, yüksekokul ve 
meslek yüksekokulları, sosyal tesisleri ve 
barınma olanakları hakkında 
bilgilendirmelerde bulunuldu. 
BÜLTEN

Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesi (NEVÜ), altıncısı Malatya İnönü
Üniversitesi tarafından koordine edilen 'Üniversite Tanıtım ve Tercih Fuarı'na katıldı.

U-13 Halil Göksu Sezonu başlıyor  
Amatör Spor Kulüpleri Federasyonu 
Nevşehir Genel Başkanı Mustafa Avcı,  
U-13 Halil Göksu Futbol Sezonu'nun 
katılım sağlayacak olan tüm takımlara, 
kulüp yönetimlerine ve 
futbolculara hayırlı olması 
temennisinde bulundu.  
Avcı, "Toplam 10 
kulübümüzün iştirak 
edeceği ve 2 grup halinde 
oynayacağımız 2022-
2023 U-13 Ligi Halil 
Göksu Sezonu başlıyor. 
Genç sporcularımızın 
daha fazla katılım 
sağlayacağı ve 
gelişimlerine katlı 
sağlayacağına 
inandığımız ligimizin 
şimdiden hayırlı olmasını 
diliyor, bütün 

takımlarımıza başarılar diliyorum. 
Nevşehir futbol marka değerini çalışarak 
geliştiriyoruz." diye konuştu.  HABER: 
ALİ ÇAMUR
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Okul Sporları Modern Pentatlon Türkiye Birinciliği 
Müsabakaları Nevşehir'de

Yarışmalar Küçükler, Yıldızlar ve Gençler 
A-B kategorilerinde, kız ve erkek 
sporcuların katılımıyla gerçekleştirilecek.
Müsabakalar, Nevşehir'deki Spor 
Kompleksi Yüzme Havuzu ve Nevşehir 
Hacı Bektaş Veli Üniversitesi Atletizm 
Tartan Pisti'nde gerçekleştirilecek. 
Toplamda 750 sporcu ve antrenör, bu 
önemli etkinlikte yer alacak.
Yarışmaların başlamasından önce, 20 
Mayıs Cumartesi günü saat 08.30'da 
Nevşehir Gençlik Merkezi'nde teknik 
toplantı düzenlenecek. Bu toplantının 
ardından müsabakalar başlayacak.

YARIŞMA PROGRAMI AŞAĞIDAKİ GİBİ 
OLACAK:
20 Mayıs Cumartesi:
Kategori: Küçükler-Yıldızlar
Yüzme ısınma: 09.30
Seremoni ve yüzme yarışı: 10.00
Koşu yarışı: Yüzme yarışlarının 
bitiminden 1 saat sonra
21 Mayıs Pazar:
Kategori: Gençler B – Gençler A
Yüzme ısınma: 09.00
Seremoni ve yüzme yarışı: 09.30
Koşu yarışı: Yüzme yarışlarının 
bitiminden 1 saat sonra HABER MERKEZİ

Nevşehir'de, 20 - 21 Mayıs 2023 tarihleri arasında 
Okul Sporları Modern Pentatlon (Okul Biatlonu) 
Türkiye Birinciliği Müsabakaları düzenlenecek. 

Okul Sporları voleybol gençler 

müsabakaları sona erdi
2022-2023 Eğitim öğretim yılı okul sporları 
voleybol gençler B müsabakaları Damat 
İbrahim Paşa Spor Salonunda tamamlandı.
Dereceye giren okullara kupa ve 
madalya töreni düzenlendi. Kupa 
törenine Gençlik ve Spor İl Müdürü 
Muhsin Özdemir de katıldı. İl Müdürü 
Özdemir, dereceye giren okulları, 
antrenörleri ve sporcuları tebrik ederek 
başarıların devamını diledi.
Müsabaka sonunda kızlarda Mahmut-
Dudu Yazıcı Anadolu Lisesi birinci, 

Nevşehir İbn-i Sina Mesleki ve Teknik 
Anadolu Lisesi ikinci, Özel Kardelen 
Koleji üçüncü ve Diriliş Kız Anadolu 
İmam Hatip Lisesi dördüncü olurken 
erkeklerde Gülşehir Şehit Hamide Sibel 
Çetinkaya Anadolu Lisesi birinci, Acıgöl 
Anadolu İmam Hatip Lisesi ikinci oldu. 
HABER: SEZER ALTUNOK


